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وحدت مسلمانان با بیگانهها خطر بزرگی برای جهان اسلام است

امام جمعه شهرستان اهر گفت: وحدت مسلمانان با بیگانه ها خطر بزرگی برای جهان اسلام تلقی می شود.

امام جمعه شهرستان اهر گفت: وحدت مسلمانان با بیگانه ها خطر بزرگی برای جهان اسلام تلقی می شود.
آیت الله جواد حاجی زاده در خطبه های نماز جمعه گفت: پیامبر اکرم در واقعه غدیرخم پیام خداوند متعال را برای مردم ابلاغ

کرد و انتخاب امام علی(ع) بزرگ ترین رویداد در جهان اسلام بود.
وی با بیان اینکه متاسفانه مردم امروزه از نعمت های خداوند بخوبی بهره مند نمی شوند، افزود: واقعه غدیر نعمات خداوند و

ارزش های اسلامی را احیاء کرده است.
وی به اهمیت استفاده از روش های حکومت علوی نیز اشاره کرد و اظهار داشت: مسئولان و دولتی ها برای ادامه راه حکومت

علوی در کشور تلاش کنند.
حاجی زاده با اشاره به اینکه وحدت مسلمانان با بیگانه ها خطر بزرگی برای جهان اسلام تلقی می شود، تصریح کرد: مسلمانان
اگر وحدت و یکپارچگی حفظ نکنند دشمنان به دنبال تفرقه افکنی بین کشورهای مسلمان هستند باید مسلمین در این خصوص

بسیار هوشیارانه عمل کنند.
امام جمعه اهر در پایان با تاکید بر اینکه هجرت امام خمینی(ره) به عراق نشات گرفته از هجرت پیامبر اکرم(ص) است، خاطر
نشان کرد: تبعید امام خمینی(ره) عامل اصلی پیروزی انقلاب اسلامی بود و فریادهای ملت ایران نوید بخش روزهای درخشان

جمهوری اسلامی شده است.
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